
Zápis z jednání školské rady 

Datum 
jednání 

27. 4. 2023 

Počet 
členů - 9 

Přítomní:  
p. Geťko, p. Hejzlar, p. Gieciová, p. Veverka, p. Andrejsek, p. Horká, p. Jiránková, p. Kabelová, 
p. Modrý 

Hosté  p. ředitelka Iveta Beranová, p. zástupkyně Iveta Macháčková, p. Eva Posnarová,  
p. Anna Kloudová 

Program 
a průběh 
jednání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Řešení kázeňských problémů 
Pan Veverka tlumočil názor některých rodičů, že postrádají informace od vedení školy 
o kázeňských přestupcích a porušování školního řádu některými žáky naší školy, 
o výsledcích šetření těchto případů a o opatřeních, které škola v souvislosti s těmito 
případy případně přijala. 
V souvislosti se ztrátou cenných věcí a peněz informovala p. Posnarová, že někteří 
žáci jdou těmto událostem naproti, protože nerespektují pravidla obsažená 
v aktuálně platném školním řádu, což dokumentovala fotografiemi, které pořídila 
v polední pauze v opuštěných třídách. Zároveň konstatovala, že vzhledem k platné 
právní úpravě nelze konkrétní osobě prokázat krádež tím, že by byla podrobena 
osobní prohlídce. 
Napříště budou všichni rodiče žáků dané třídy, popř. tříd na dané budově školy 
informováni třídním učitelem, popř. vedením školy o těchto událostech pomocí 
zprávy zaslané přes školu online. 
Paní ředitelka dále informovala, že jen od začátku letošního školního roku proběhlo 
v různých třídách na naší škole již 14 preventivních akcí za účelem předcházení těmto 
problémům. 

2. Schválení Školního řádu a dokumentů s ním souvisejících 
Někteří členové školské rady se zajímali o zkušenosti s aplikací vybraných opatření 
obsažených v aktuálně platném znění školního řádu.  
Školní řád byl schválen všemi členy školské rady. 

3. Přijímací řízení 9. ročníků 
V letošním školním roce vychází celkem 51 žáků. Výsledky přijímacího řízení na 
střední školy nebyly v den konání školské rady známy. 

4. Zápis do 1. tříd  
Zápis letos absolvovalo 59 dětí. Škola tak bude příští rok otevírat tří první třídy. 
Personální i prostorové kapacity škola má. 

5. Digitální kompetence v našem ŠVP 
Paní ředitelka informovala členy školské rady o tom, že do našeho ŠVP byly s platností 
od příštího školního roku nově zapracovány digitální kompetence, z nichž mnohé 
škola již plní i přesto, že nebyly výslovně uvedeny ve stávajícím znění. Techniky pro 
výuku těchto kompetencí má škola dost. Navíc ještě v tomto školním roce proběhne 
výběrové řízení na další techniku potřebnou k výuce digitálních kompetencí. 

6. Různé 
Pan Hejzlar upozornil na každodenní porušování platného dopravního značení 
na silnici před budovou školy v ulici Lidická, které se děje na dohled od příslušníka 



městské policie, který ráno dbá na bezpečnost přecházejících školáků. Paní Jiránková 
sdělila, že zjistí, co lze s touto situací dělat. 
Paní ředitelka informovala o připravovaném školení první pomoci pro pedagogy. 
Paní ředitelka informovala, že výsledky šetření Mapa školy jsou již na webových 
stránkách naší školy. Zúčastnilo se 82 % zaměstnanců, 64 % žáků a 73 % rodičů. 
Paní Jiránková se zajímala o začlenění ukrajinských žáků. 
Pan Modrý se zajímal o zájem žáků o žákovskou samosprávu. 

 
Zapsal: J. Geťko 

 


